
 

 

 
Referat 

 
 

Skolebestyrelsesmøde mandag den 

den 19. august kl. 18.30- 21.00, 2019 

 
 

 

 
STED: Hjallerup Skole  

         Husk at lave aftale med eleverne, der skal med. 
 
 

 
 

 
DELTAGERE 
 
              
Forældrevalgte:   Medarbejdere:   
Mikael Christensen                HJ  Christoffer Mariegaard LBO FL  
Malene Frølund               HJ  Rasmus Kyvsgaard-Elsberg FL  
Heidi Selmer Pedersen HJ  Susanne Jensen KL  
Louise Sofie Tønnesen    FL Fra-

vær 
Mette Kirkegaard-Kjær HJ  

Birgitte Lorentzen          FL  Ledere:   
Rikke Marie Boe FL Fra-

vær 
Rie Dam Vineke FL  

Lisa Thorlund KL Afbud Helle Faber KL  
Flemming Wittenberg KL  Michael Ring HJ  
Maj Britt Overgaard KL     
Elever:      
 FL  Pia Bering   
 HJ  Hans Jørgen Bæk   
 KL     
 
 
 
   
DAGSORDEN 
 
 

1. Referat fra sidste møde. 
Er der spørgsmål/kommentarer til 

     det udsendte referat 
 
 
 

 
1. Referat fra sidste møde 

Der var ingen spørgsmål til det udsendte 
referat. 



Side 2 

 

 
2. Valg af skolebestyrelsesfor-

mand. 
 

 
2. Valg af skolebestyrelsesformand 

Der var valg af ny skolebestyrelsesfor-
mand. 
 
Bestyrelsen valgte enstemmigt Heidi Sel-
mer Pedersen til ny formand. 
 

 
3. Tema. Årshjulet. 

Gennemgang og redigering (bi-
lag) 

 

 
3. Tema – Årshjulet 

Mikael gennemgik årshjulet. Der 
var en god drøftelse af årshjulet, 
hvor der blev besluttet følgende 
ændringer: 

- Opmærksomhed ift. skole-
bestyrelsens deltagelse i 
forældremøder – jf. princip-
pet 

- Årshjulet skal rettes til såle-
des at skolebestyrelsens 
deltagelse i forældremøder 
kommer på mødet i juni 

- Økonomi til dato i august 
flytter til mødet i september 

- Der blev tilføjet et punkt i 
september, som hedder ”Na-
tional trivselsmåling” 

- Der tilføjes et punkt ”Evt. 
møde med repræsentanter 
fra forældrerådene” i oktober 
og februar 

 
 

4. Elever.  
Hvis der er valgt nogle. 
Hvordan får vi eleverne med til 
bestyrelsesmøderne? 

 

 
4. Elever 

Der er endnu ikke blev valgt elev-
rådsformænd på de forskellige sko-
ler. Der var en god drøftelse af, 
hvordan vi fremover bliver bedre til 
at involvere eleverne i skolebesty-
relsens arbejde: 

- For at gøre det lettere for 
eleverne at deltage i skole-
bestyrelsens arbejde, blev 
det besluttet at invitere 2 
elever fra hvert elevråd 

- Forslag om at bede eleverne 
tage stilling til konkrete op-
gaver i bestyrelsesarbejdet 

- Forslag om fagdage, hvor 
eleverne skal arbejde med 
emner eller principper fra 
skolebestyrelsens arbejde 

- Forslag om at involvere elev-
rådene i hvordan de kommer 
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bedre på banen 
 

Det blev besluttet at starte med at invitere 
2 repræsentanter fra hver skole. 

 
      

5. Sager 
 
           Toiletrenovering Hjallerup Sko- 
           le.  
           Flemming orienterer (bilag) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Barakkerne i Klokkerholm. 
           Hvad skal vores handlinger være 
           for at ”råbe” politikerne op. 
 
          
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
6. Meddelelser 

 
Præsentation af ny skoleleder 

 
 
 
 

  
5. Sager 

 
Toiletrenovering Hjallerup Skole 
Flemming orienterede om, at der er af-
sat midler i budgettet til renovering af 
toiletter, som fordeler sig over budget 
2019, 2020. Det drejer sig om renove-
ring af eksisterende drenge-, pige- og 
personaletoiletter og nye toiletter ved 
madkundskab i nævnte rækkefølge. 
Økonomiudvalget har stemt beslutnin-
gen igennem – hvorefter kommunal-
bestyrelsen forventes at godkende 
planen. 
 
Der blev udtrykt bekymring ift. toiletfor-
holdene undervejs af en renovering. 
 
Der skal laves aftaler imellem byg-
ningsafdelingen og Hjallerup Skole ift. 
det praktiske arbejde. 
 
Barakkerne i Klokkerholm 
Hans Jørgen har drøftet forholdene i 
K-klassen, der har til lokale i barakker-
ne i Klokkerholm. 
Hans Jørgen afventer at blive indkaldt 
til et møde med forvaltningen og byg-
ningsafdelingen ift. de pladsproblemer 
som er i K-klassen. 
Der mangler både ordentlige undervis-
ningslokaler og toiletter. 
 
Afhængig af mødet mellem Klokker-
holm Skole, forvaltning og bygningsaf-
deling kan der nedsættes til ad hoc 
udvalg, der kan arbejder med byg-
ningsforholdene i K-klassen. 

 
 

6. Meddelelser 
 
Præsentation af ny skoleleder 
Den nye skoleleder på Hjallerup 
Skole Mie Trolle blev præsenteret 
for bestyrelsen. 
Mie har 17 års erfaring som skole-
leder fra tidligere ansættelser. 
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           Starten på skoleåret 
           Status fra de enkelte matrikler 
            
           Personalesituationen    
           
                    
           Nyt fra LBO/SFO/skolerne 
 
            
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Mie har lige nu det daglige ledel-
sesansvar for eleverne i 3.-5. klas-
se, men skal på sigt have ansvaret 
for 0.-5. årgang. 
Mie vil sende en præsentation ud 
på forældreintra og deltage i foræl-
dremøderne for 3.-5. årgang, så al-
le forældre og elever ved, hvem 
hun er. 
 
Starten på skoleåret 
Flauenskjold Skole 
De er kommet rigtig godt i gang 

- Blækhuset er genåbnet. 
- Der er igangsat renovering 

af skolegården, som støtte-
foreningen har fundet midler 
til (600000). 

- Det har været dejligt, at der 
ikke skal tænkes nyt omkring 
alting i indskolingen 

- Der er kommet en ny kollega 
 
Klokkerholm Skole 

- En af indsatsområderne i 
dette skoleår er et øget 
samarbejdet mellem almen-
afdeling og specialafdeling 

- Et andet indsatsområde er 
sprog og læseforståelse i al-
le fag 

- Der arbejdes også med pro-
fessionel kapital – der blandt 
andet vil tage udgangspunkt 
i skolens udmøntning af 
værdierne 

- Der skal arbejdes med triv-
selsmålinger, som eleverne 
lavede lige før sommerferien 

- Derudover kommer der en 
indsats ift. implementering af 
Aula 

- Et par nye kollegaer 
 
Hjallerup Skole 

- Der er kommet ny skolele-
der, som er startet med dag-
lig ledelse af 3.-5. klasse. 

- Vi afventer af Aula starter op 
efter efterårsferien, og er 
begyndt at se på andre sy-
stemer til at gemme og dele 
materialer i ”Teams” 

- Trivselsmålingerne blev lavet 
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Formanden. 
            
 
  

før sommerferien og der skal 
til at arbejdes med dem i 
klasserne i løbet af efteråret 

- Der er kommet et godt sam-
arbejde med præsterne i 
Hjallerup ift. eleverne i over-
bygningen 

 
LBO’en/SFO’en i Flauenskjold 
Børnetallet er faldende, hvilket 
selvfølgelig er rigtig ærgerligt. 
I SFO’en i Flauenskjold er elevtallet 
rimelig stabilt. 
 
SFO’en 
I Klokkerholm er der kommet færre 
elever i SFO’en fra den nye børne-
haveklasse. Det betyder, at elevtal-
let er lidt mindre end tidligere. 
 
I Hjallerup SFO er der samme elev-
tal som tidligere, hvilket selvfølgelig 
giver travlhed her i opstartsfasen, 
hvor de nye elever i 0. klasse skal 
vænne sig til SFO-tilbuddet. 
Der skal ansættes to nye pædagog 
i SFO’en. 
SFO’en har lavet en ny trivselsmå-
ling for børnene i SFO, som der 
skal arbejdes med i løbet af efter-
året. PBJ tager trivselsmålingen 
med til skolebestyrelsens næste 
møde. 

 
Formanden 
Skolebestyrelsesformændene er inviteret 
til sammen med børne- og skoleudvalget 
at høre om idéen om et Makerspace. 
 
Mikael takkede af som formand og besty-
relsen udtrykte sin tak til Mikael for hans 
indsats som formand for Distrikt Hjallerup. 
 

7.   Eventuelt. 
           

7. Eventuelt 
Intet 

 
        
       Næste skolebestyrelsesmøde  
       Tirsdag den 10. september i  
       Klokkerholm. 

 

 
Udgivelsesdato:      Referent:  
 


